

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China

20th 周年紀念
ANNIVERSARY



學校 (小學)
Schools (Primary)

金獎

Gold Award



佛教榮茵學校 Buddhist Wing Yan School

為了讓下一代在健康的環境成長，可持續的環保教育是不二之門。佛教榮茵學校有見及此，透過環境建設、課程設計、多元化的活動以及參與社區推廣活動，全方位提升學生的環保意識。

Sustainable environmental education plays a key role in shaping a healthy environment for the next generation. In the light of this, Buddhist Wing Yan School strives to enhance the environmental awareness of its students in an all-rounded manner through installation of green facilities, design of curriculum, organisation of educational activities and participation in community promotional activities.



將環境課題融入不同學科的課程設計，提升學生對相關課題的認識。
Integrating environmental topics into the curriculum design of different subjects to enhance students' knowledge on relevant topics.



邀請家長參加有機耕作體驗及環保學習團，將影響力擴展至學生的家庭。
Inviting parents to experience organic farming and join eco-study tours to extend the influence to students' families.



於學校天台安裝風力及太陽能系統，向學生及訪客展示可再生能源的概念。
Installing wind power and solar power system on the roof of school to illustrate the concept of renewable energy to students and visitors.